

THE SENATE

LE SÉNAT

Monday, May 3, 1869

Le lundi 3 mai 1869

The Speaker took the chair at three o'clock p.m.

Le Président occupe le fauteuil à trois heures de l'après-midi.

After routine,

Après les affaires courantes,

The following petitions were presented:

Les pétitions suivantes sont présentées:

By the **Hon. Mr. Steeves**—Of the Toronto Mutual Fire Insurance Company, and of the Beaver Mutual Fire Insurance Association, praying for an Act authorizing the union of the said two companies under one charter.

Par l'honorable **M. Leonard**: de la Compagnie d'assurance mutuelle de Toronto contre l'incendie; et de l'Association d'assurance mutuelle du Castor contre l'incendie, sollicitant une loi autorisant la fusion des deux compagnies dans une seule charte.

By the **Hon. Mr. Dickson**—Of C. A. Irelease, and others, of the North Shore of Lake Huron, praying for a subsidy for a weekly, instead of a fortnightly, steamer on the North Shore of Lake Superior.

Par l'honorable **M. Dickson**: de C. A. Irelease et autres, de la rive nord du lac Huron, sollicitant une subvention pour assurer un service hebdomadaire et non plus bimensuel de bateau à vapeur sur la rive nord du lac Supérieur.

By the **Hon. Mr. Dickson**—Of Frederick B. Sparkes of the City of Toronto, praying for the passing of an Act, giving him the exclusive use of an invention for the manufacture of lubricating oil for machinery, and for other purposes, from crude petroleum, of which he is not the original inventor.

Par l'honorable **M. Dickson**: de Frederick B. Sparkes de la ville de Toronto, sollicitant la promulgation d'une loi lui donnant l'exclusivité d'une invention pour la fabrication d'une huile lubrifiante pour machines, entre autres applications, à base de pétrole brut et dont il n'est pas le premier inventeur.

By the **Hon. Mr. Mills**—Of Messrs. John McPherson & Co., and others of the Province of Ontario, praying for the passing of an Act to provide for the inspection of raw, kip or calf skins.

Par l'honorable **M. Mills**: de MM. John McPherson et Cie, et autres, de la province d'Ontario, sollicitant la promulgation d'une loi prévoyant l'inspection des peaux de veau ou d'agneau brutes.

By the **Hon. Mr. McCrea**—Of the Municipal Council of the Township of Harwich, in the County of Kent, praying for the construction of a lighthouse, and the improvement of Road Raw harbour, and Lake Erie.

Par l'honorable **M. McCrea**: du conseil municipal du canton de Harwich dans le comté de Kent, sollicitant la construction d'un phare et l'amélioration du port Road Raw sur le lac Érié.

By the **Hon. Mr. Dickson**—Of the Rev. A. Kohles, and others, of Sault Ste Marie, praying for a subsidy for a weekly instead of a fortnightly steamer.

Par l'honorable **M. Dickson**: du révérend A. Kohles et autres du Sault Ste-Marie, sollicitant une subvention pour que le service par bateau soit assuré une fois par semaine et non plus bimensuellement.

By the **Hon. Mr. Dickson**—Of James Bennett, and others, of North Shore, Lake Huron, praying for a subsidy for a weekly steamboat instead of fortnightly mail service, as at present.

Par l'honorable **M. Dickson**: de James Bennett et autres de la côte nord du lac Huron, sollicitant une subvention pour que le service de courrier par bateau soit assuré une fois par semaine et non plus bimensuellement.

By the **Hon. Mr. Dickson**—Of James C. Phipps, and others, of the North Shore of Lake Huron, praying for a subsidy for a weekly instead of a fortnightly mail service, as at present.

Par l'honorable **M. Dickson**: de James C. Phipps et autres de la côte nord du lac Huron, sollicitant une subvention pour que le service de courrier par bateau soit assuré une fois par semaine et non plus bimensuellement.